
                                                                                      ПО- 63/ 25.07.24г. 
 
 

ПИТАНЕ 
 

от МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 
 
 
 Уважаеми господин Кунев, уважаема госпожо кмет, зам.-кметове, 
 Първият ми въпрос е свързан със сграда на ул. Чумерна с идентификатор 
14218.501.777.2. това по наши проучвания е сграда общинска собственост – бивши 
служебни помещения на строителни работници. После сградата е била фурна, в която 
са продавали хляб и закуски. В момента, обаче, тя не отговаря на абсолютно никакви 
изисквания за това нещо да се помещава в нея и това е въпрос на дискусия отдавна 
между тях. Жителите на квартала са подавали сигнали за тази сграда и според тях тя 
трябва да бъде съборена и пространството да бъде облагородено, тъй като в момента 
там се събират много боклуци, използва се за сметище, бездомници и т.н., създава 
проблем на живущите в квартала.  
 Конкретният въпрос е какви са намеренията на Общината и може ли нещо в по-
близко бъдеще да бъде направено, за да бъде наистина инфраструктурата подходяща 
за живеещите в този квартал? 
 Вторият ми въпрос е свързан с въпрос, който съм задавала в предишно заседание 
на Общинския съвет, относно закритото училище в с. Яворец. Тогава г-жа Йозова ми 
отговори, че са провеждани няколко разговора с кмета на с. Яворец, че има възможност 
и средства за ремонт поне на покрива на училището, за да не се руши сградата и в 
разговорите с кмета Коев е договорено той да предложи фирма, която може да извърши 
този ремонт. След като аз съобщих на кмета как се е придвижил този въпрос, за мое 
съжаление и разочарование, на срещата, г-жо Йозова с Вас, Вие сте отговорили, че това 
не може да се случи. Може в рамките на 4-5 хиляди лева нещо да се направи и това, 
разбира се, мен ме постави като общински съветник в много неудобно положение пред 
жителите на селото. 
 Така че въпросът ми е наистина има ли възможност да се направи нещо във 
връзка с ремонта на покрива на училището, за да не се руши сградата, или през 2024 
год. тя ще продължава да се руши и няма никаква възможност за средства от текущите 
ремонти? 
 Благодаря Ви, че ме изслушахте. 
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                                                                                                               ПО-63/ 29.08.24г. 
 
ДО 
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 
ОТГОВОР 

НА ПИТАНЕ от МИГЛЕНА ПРОЙНОВА – общински съветник, 
от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 25.07.2024 г. 
 
 
 

ВЪПРОСИ: 
 

Първият ми въпрос е свързан със сграда на ул. Чумерна с идентификатор 
14218.501.777.2, това по наши проучвания е сграда общинска собственост – бивши 
служебни помещения на строителни работници. После сградата е била фурна, в която 
са продавали хляб и закуски. В момента, обаче, тя не отговаря на абсолютно никакви 
изисквания за това нещо да се помещава в нея и това е въпрос на дискусия отдавна 
между тях. Жителите на квартала са подавали сигнали за тази сграда и според тях тя 
трябва да бъде съборена и пространството да бъде облагородено, тъй като в момента 
там се събират много боклуци, използва се за сметище, бездомници и т.н., създава 
проблем на живущите в квартала. 

Конкретният въпрос е какви са намеренията на Общината и може ли нещо в по-
близко бъдеще да бъде направено, за да бъде наистина инфраструктурата подходяща за 
живеещите в този квартал? 

 
Вторият ми въпрос е свързан с въпрос, който съм задавала в предишно заседание 

на Общински съвет, относно закритото училище в с. Яворец. Тогава г-жа Йозова ми 
отговори, че са провеждани няколко разговора с кмета на с. Яворец, че има възможност 
и средства за ремонт поне на покрива на училището, за да не се руши сградата и в 
разговорите с кмет Коев е договорено той да предложи фирма, която маже да извърши 
този ремонт. След като аз съобщих на кмета как се е придвижил този въпрос, за мое 
съжаление и разочарование, на срещата, г-жо Йозо с Вас, Вие сте отговорили, че това 
не може да се случи. Може в рамките на 4-5 хиляди лева нещо да се направи и това, 
разбира се, мен ме постави като общински съветник в много неудобно положение пред 
жителите на селото. 

Така, че въпросът ми е наистина има ли възможност да се направи нещо във 
връзка с ремонта на покрива на училището, за да не се руши сградата, или през 2024 г. 
тя ще продължава да се руши и няма никаква възможност за средства от текущите 
ремонти? 
 

УВАЖАЕМА Г-ЖО ПРОЙНОВА, 
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Във връзка с постъпили от Вас питания от заседание на Общински съвет – 
Габрово, проведено на 25.07.2024 г., Ви уведомявам следното: 

 
По първия зададен въпрос: 
 

Обективираната от Вас сграда с идентификатор 14218.501.777.2 по КККР на гр. 
Габрово е със застроена площ 203 кв. м., брой етажи 1, с предназначение за търговия, 
попадаща върху имот 14218.501.777 по КККР на гр. Габрово – частна общинска 
собственост, с НТП за комплексно застрояване, местонахождение ул. Петър Падалски. 
Сградата не е включена в Програмата за придобиване, управление и разпореждане с 
общинска собственост за 2024 г. През годините са извършвани няколкократни 
ремонтни и превантивни дейности от страна на ОП „Благоустрояване“ целящи 
недопускане на вандалски прояви и посегателства срещу общинската собственост. При 
бъдещи благоустройствени и инфраструктурни мероприятия в обхвата на ул. Чумерна и 
ул. Петър Падалски, ще бъде включен и обективирания от Вас обект. 
 
По втория зададен въпрос: 
 

На Ваш въпрос зададен в предишно заседание на Общински съвет Габрово, 
проведено на 25.04.2024 г., Ви отговорихме, че е направен оглед на бившето НУ 
„Найден Геров“ в с. Яворец, заедно с експерт от дирекция „Инфраструктура и 
екология“. Изготвена ориентировъчна количествено – стойностна сметка  за 
наложителните ремонти в размер на 93 698,21 лв.. Предвид необходимите потребности 
и належащите ремонти предвидени дейности през 2024 г., Община Габрово не е 
предвидила обективираната от Вас сграда за финансиране. При финансова възможност, 
необходимите финансови средства ще бъдат предложени за включване в разчетите за 
разходната част на бюджета за 2025 г. 

 
 

С уважение, 
 
 /п/ 
ТАНЯ ХРИСТОВА 
Кмет на Община Габрово 

 
 

 


